



## Pewarna rambut - INEBRYA

### INEBRYA WARNA BIONIK

tetap tanpa ammonia warna krim-dengan Sapphire dan kolagen



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/inebrya](http://www.globelife.com/inebrya)



### INEBRYA WARNA BIONIK

tetap tanpa ammonia warna krim-dengan Sapphire dan kolagen

Mewarna profesional yang inovatif yang warna krim adalah ammonia kekal INEBRYA BIONIK menggabungkan ciri-ciri kosmetik kolagen dan udara dengan manfaat illuminating dan menggiatkan Sapphire kristal untuk warna jumlah menyebabkan 'tulen' seragam dan dilindungi. Kualiti pemulihan keratin yang digabungkan dengan sifat tersebut berkhasiat dan emollient minyak cottonseed hendaklah melaksanakan regenerasi asli rambut semasa mewarna ' memastikan liputan 100% kelabu rambut dengan kaya warna adalah sengit dan cemerlang dengan penuh rasa hormat daripada struktur kapilari dan keseimbangan kulit. Ketiadaan jumlah pengeluaran ammonia dan kesan perlindungan bahan-bahan aktif semulajadi membolehkan profesional untuk beroperasi dengan keselesaan yang maksima dan Keselamatan yang maksimum untuk pelanggan. Untuk memastikan prestasi yang maksimum daripada Perkhidmatan warna tanpa ammonia 'INEBRYA BIONIK warna mesti bercampur dengan OXYCREAM dan pelbagai tindakan tinggi pengoksidaan krim kosmetik tindakan yang menghasilkan campuran pewarna lembut lembut, berkrim' adalah mudah dan licin untuk memohon. Tindakan mereka sangat menyuburkan dan pelindung penstabil menjadikan rambut lembut badan 'sihat' Tempahan terang warna pangkal paling meriah ' adalah lebih tahan lama.

**warna:** terdapat dalam warna-warna 63.

**arahan untuk menggunakan:** campuran dalam yang bebas-logam mangkuk 50 ml 75 ml OXYCREAM warna BIONIK (100 ml + 50 ml BIONIK warna Lighteners: OXYCREAM). Ratakannya campuran kering rambut unwashed. Sebaik sahaja pengatup emulsify dengan berhati-hati ' kemudian basuh rambut sehingga air menjadi jelas dan membuat Inebrya syampu untuk rambut berwarna.

**pembungkusan:** tiub 100 ml.